
Amnehärad Fiber ek. förening 

Protokoll årsstämma söndag den 22 februari 2015 i Amnehärads församlingshem 

 

Sören Gunnarsson    E-post: info@ amnehäradfiber.se  Bankgiro: 178-1871 
Backen 1  Hemsida: www.amnehäradfiber.se  Org.nr: 769625-6481 

547 92 Gullspång 

Telefon: 0551-21 051, 0702-504 378 

1 Mötet öppnades av ordförande Sören Gunnarsson. 

2 Till ordförande för stämman valdes Sören Gunnarsson, Sekr. Karl-Erik Bergström. 

3 Röstlängden godkändes. 

4 Till justerare tillika rösträknare valdes Kjell Lindholm och Erling Olsson. 

5 Kallelseförfarandet till årsstämman godkändes. 

6 Dagordning godkändes. 

7 Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs och lades med godkännande till 
 handlingarna. 

8 Styrelsens ekonomiska redovisning föredrogs och lades med godkännande 
 tillhandlingarna. 

9 Revisionsberättelsen föredrogs och lades med godkännande till handlingarna. 

10 Beslutades att fastställa årets balans- och resultaträkning samt att årets 
 resultat överförs till nästa år enligt den fastställda balansräkningen. 

11 Beslutades att ge ansvarsfrihet åt Styrelseledamöterna. 

12 Oförändrat inga arvoden till styrelseledamöter och revisorer.  

13 Beslutades att medlemsavgiften ska vara oförändrad 200 kr. / år.  

14 Beslut att minska antalet ledamöter i styrelsen till 5 st. 

15 Sören Gunnarsson valdes till ordförande för år 2015. 

16 Val av övriga styrelseledamöter: Omval av Henrik Helmersson, Allan 
 Gustafsson, Hans Sultan och Karl-Erik Bergström. 

 Styrelsesuppleant: Omval av Carina Apelgren. 

17 Val av Revisorer: Mikael Ericksson och Kristina Helge omvaldes för 2015 

18 Valberedningen omvaldes: Lars Johansson, sammankallande samt Jan Hassel. 

19 Övriga ärenden anmälda till styrelsen senast fyra veckor före stämman. 

 Den slutliga kostnaden för fibernätet blir 16 500 kr/anslutning och stämman 
 beslutade fastställa styrelsens förslag till slutdebitering till 2 500 kr. 

20 Mötet avslutades av Sören Gunnarsson.  

Sören Gunnarsson informerade om fibernätet och Lars Johansson informerade om vad som 
gäller i vårt avtal med NetAtOnce. 

Georg Ros informerade om möjligheten att beställa en ´mellanpropp´ till teleuttaget i första 
jacket från Telia. 

 

Efter mötet serverades kaffe. 

Gullspång 2015-02-22 

 ____________________  ____________________  
 Karl-Erik Bergström, sekr.  Sören Gunnarsson, ordf. 

Justerat: ____________________  ____________________ 
 Kjell Lindholm  Erling Olsson 
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